
Bestyrelsens kommentar til forslaget om at udkørslerne forstærkes. 

Bestyrelsen er positivt indstillet over for forslaget, og det kan etableres som vist på billederne på det 

enkelte vænges regning. 

 


